

SOCIÉTÉ DES NATIONS

*Recueil des Traités et des Engagements
internationaux enregistrés par le Secrétariat
de la Société des Nations*

LEAGUE OF NATIONS

Treaty Series

*Publication of Treaties and International Engagements
registered with the Secretariat of the
League of Nations*

SOCIÉTÉ DES NATIONS

Recueil des Traités

*et des Engagements internationaux enregistrés par le
Secrétariat de la Société des Nations*

VOLUME CL

1934

TABLE DES MATIÈRES

	Pages
N° 3450. — Italie et Lettonie :	
Convention consulaire. Signée à Rome, le 11 mai 1932	9
N° 3451. — Allemagne et Danemark :	
Accord relatif aux échanges réciproques de marchandises, et protocole final. Signés à Copenhague, le 1 ^{er} mars 1934	31
N° 3452. — France et Tchécoslovaquie :	
Accord sur la navigation aérienne, signé à Prague, le 26 mai 1925, et protocole additionnel, signé à Anvers, le 25 juin 1930	43
N° 3453. — Roumanie et Tchécoslovaquie :	
Convention relative à l'établissement et à l'exploitation des lignes régulières de transport aérien. Signée à Bucarest, le 20 juin 1930	63
N° 3454. — Pologne et Suède :	
Protocole concernant les relations commerciales entre les deux pays, avec annexes. Signé à Varsovie, le 21 octobre 1933	73
N° 3455. — Estonie et Union des Républiques soviétiques socialistes :	
Protocole prorogeant le Traité de non-agression et de règlement pacifique des différends en date du 4 mai 1932. Signé à Moscou, le 4 avril 1934	87
N° 3456. — Etats-Unis d'Amérique et Cuba :	
Traité concernant les relations entre les deux pays. Signé à Washington, le 29 mai 1934 ...	95

LEAGUE OF NATIONS

Treaty Series

*Publication of Treaties and International Engagements
registered with the Secretariat of the League of Nations*

VOLUME CL**1934**

TABLE OF CONTENTS

	Page
No. 3450. — Italy and Latvia :	
Consular Convention. Signed at Rome, May 11th, 1932	9
No. 3451. — Germany and Denmark :	
Agreement regarding the Reciprocal Exchange of Goods, and Final Protocol. Signed at Copenhagen, March 1st, 1934	31
No. 3452. — France and Czechoslovakia :	
Agreement relating to Air Navigation, signed at Prague, May 26th, 1925, and Additional Protocol, signed at Antwerp, June 25th, 1930	43
No. 3453. — Roumania and Czechoslovakia :	
Convention regulating the Establishment and Operation of Regular Air Lines of Communication. Signed at Bucharest, June 20th, 1930	63
No. 3454. — Poland and Sweden :	
Protocol regarding Commercial Relations between the Two Countries, with Annexes. Signed at Warsaw, October 21st, 1933	73
No. 3455. — Estonia and Union of Soviet Socialist Republics :	
Protocol renewing the Treaty of Non-Aggression and Peaceful Settlement of Disputes of May 4th, 1932. Signed at Moscow, April 4th, 1934	87
No. 3456. — United States of America and Cuba :	
Treaty concerning the Relations between the Two Countries. Signed at Washington, May 29th, 1934... ..	95

	Pages
N° 3457. — Estonie et Lettonie :	
Traité pour l'organisation de l'alliance. Signé à Riga, le 17 février 1934	103
N° 3458. — Allemagne et Hongrie :	
Traité de commerce, avec annexes et protocole final, signés à Genève, le 18 juillet 1931, et échange de notes y relatif, Berlin, le 18 décembre 1931	111
N° 3459. — Allemagne, Belgique, Danemark, Ville libre de Dantzig, Espagne, etc. :	
Convention sur l'unification de la signalisation routière, avec annexe. Signée à Genève, le 30 mars 1931	247
N° 3460. — Union économique belgo-luxembourgeoise et Turquie :	
Echange de notes comportant un accord commercial provisoire. Ankara, le 24 mai 1934 ...	269
N° 3461. — Union économique belgo-luxembourgeoise et Turquie :	
Accord pour le règlement par voie de compensation des créances commerciales entre l'Union économique belgo-luxembourgeoise et la République turque, avec protocole additionnel et annexe. Signés à Ankara, le 31 mai 1934	277
N° 3462. — Union économique belgo-luxembourgeoise et Turquie :	
Echange de notes comportant un arrangement commercial concernant le régime des marchandises, avec annexe. Ankara, le 31 mai 1934	289
N° 3463. — Estonie et Lettonie :	
Convention scolaire. Signée à Riga, le 17 février 1934	299
N° 3464. — Estonie et Pologne :	
Convention vétérinaire, et protocole final. Signés à Tallinn, le 26 septembre 1933 ...	309
N° 3465. — France et Perse :	
Traité d'amitié, et protocole final. Signés à Téhéran, le 10 mai 1929	329
N° 3466. — Lithuanie et Pays-Bas :	
Convention d'extradition. Signée à Kaunas, le 1 ^{er} décembre 1933	337
N° 3467. — Belgique et Danemark :	
Echange de notes relatif à la renonciation à la production des patentes de santé pour les navires. Copenhague, le 27 juillet 1934	351
N° 3468. — Grèce et Roumanie :	
Convention relative à l'exploitation des lignes de communication aérienne régulière. Signée à Bucarest, le 12 juin 1933	357

	Page
No. 3457. — Estonia and Latvia :	
Treaty for the Organisation of the Alliance. Signed at Riga, February 17th, 1934... ..	103
No. 3458. — Germany and Hungary :	
Treaty of Commerce, with Annexes and Final Protocol, signed at Geneva, July 18th, 1931, and Exchange of Notes relating thereto, Berlin, December 18th, 1931	111
No. 3459. — Germany, Belgium, Denmark, Free City of Danzig, Spain, etc. :	
Convention concerning the Unification of Road Signals, with Annex. Signed at Geneva, March 30th, 1931	247
No. 3460. — Economic Union of Belgium and Luxemburg and Turkey :	
Exchange of Notes constituting a Provisional Commercial Agreement. Ankara, May 24th, 1934	269
No. 3461. — Economic Union of Belgium and Luxemburg and Turkey :	
Agreement for the Settlement by Means of Compensation of Commercial Debts between the Economic Union of Belgium and Luxemburg and the Turkish Republic, with Additional Protocol and Annex. Signed at Ankara, May 31st, 1934	277
No. 3462. — Economic Union of Belgium and Luxemburg and Turkey :	
Exchange of Notes constituting a Commercial Arrangement regarding the Exchange of Goods, with Annex. Ankara, May 31st, 1934	289
No. 3463. — Estonia and Latvia :	
Inter-School Convention. Signed at Riga, February 17th, 1934	299
No. 3464. — Estonia and Poland :	
Veterinary Convention, and Final Protocol. Signed at Tallinn, September 26th, 1933 ...	309
No. 3465. — France and Persia :	
Treaty of Friendship, and Final Protocol. Signed at Teheran, May 10th, 1929... ..	329
No. 3466. — Lithuania and The Netherlands :	
Extradition Convention. Signed at Kaunas, December 1st, 1933	337
No. 3467. — Belgium and Denmark :	
Exchange of Notes with regard to the Waiving of the Production of Bills of Health for Vessels. Copenhagen, July 27th, 1934	351
No. 3468. — Greece and Roumania :	
Convention regarding the Operation of Regular Air Lines of Communication. Signed at Bucharest, June 12th, 1933	357